
Anteckningar Tävlingskommittémöte 28 maj 2025
Närvarande: Markus Andersson, Stefan Mattsson, Lasse Elfgaard, Anton Östebo, Sara Högelius, 
Peter Håkansson.

Inledningsvis en diskussion om kastsäkerhet och arrangörens ansvar.

1. IDM 2026
10-11 jan, Karlskrona (KA2-spelen)
8 feb, Motala (Team Sportia Indoor Games), ev. lördagen 7 feb för att krocka mindre med Växjö 
Inomhuskast som troligen har mest ungdomsklasser på söndagen.
28 feb, Linköping (Campuskampen)
7 mars, Kalmar (Kalmarsundsspelen)

Dessa skulle kunna bli DM-dagar.  Alla fyra kan tänka sig någon/några VDM-grenar. Peter, Anton, 
Stefan och Sara kollar närmare med sina föreningar och återkommer till Markus med vilka 
klasser/grenar de kan ta, så gör Markus ett summerat förslag. Planeras vara klart innan utgången 
på juni.

2. Utse GM-distriktsledare utomhus 2025
En uppdragsbeskrivning har tidigare tagits fram som kommittén har fått ta del av.
Stefan Malmborg kan tänka sig att fortsätta vara distriktsledare både utomhus 2025 och därefter 
kommande årscykel med läger, IGM, GM. Tävlingskommittén utsåg honom till det.

3. Närvaro på DM-helgen 6-8 juni i Linköping
Markus: lördag. Stefan: lördag. Anton: fre-sön. Peter: lör-em + söndag. Lasse: ej. Sara: oklart.

4. Framtagande av ny DM-medalj
I nuläget har vi tre varianter: RF-tecken (endast guld till seniorsegrare), Stor 50 mm (guld-silver-
brons till seniorer), Liten 40 mm (guld-silver-brons till ungdomar & veteraner).
Vi vill fortsätta med RF-tecknen, däremot kan det räcka med en storlek på Östsvenska-unik medalj.
På medaljen bör Östsvenskas logga vara med plus ”DM” eller ”Distriktsmästerskap”.
Tänkbara leverantörer att kolla med: Tjalles Sportpriser, Sporrong, Hallmans. 
Markus kollar även med andra distrikt hur de gör med DM-medaljerna.

5. IGM 2026
Det är egentligen Göteborgs tur men de avstår gärna. Markus kollar med IFK Växjö och Tjalve FIF 
om de kan/vill, ev byta årtal från 2027 då det normalt är Östsvenskas tur att arrangera inne.

6. Lag-UDM poängberäkning
Markus har tagit emot synpunkter kring ojämnt i Norra/Södra gruppen. Olika alternativ med för- 
och nackdelar diskuterades. Beslut att vi i alla fall inte ändrar något under pågående år.


